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Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülte 
 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. július 29-én, hétfőn 19.00 
órakor megtartott rendkívüli testületi ülésén.  
 
Az ülés helye:   Polgármesteri Hivatal, Tanácsterem  
   2163 Vácrátót, Petőfi tér 3. 
 
Jelen vannak:  Garamszegi Géza polgármester 
   Bolvári Attila  képviselő 
   Csonka Ferencné képviselő 
   Horváth Mátyás képviselő 
   Monori Szilárd  képviselő 
    
   Matyó Anikó  aljegyző 
 
Igazoltan távol van:       Papp István  alpolgármester 

Wildmann Erika képviselő 
 
Jegyzőkönyv-vezető:     Mikes Nóra  igazgatási előadó 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a Képviselő-testület 
5 tagja jelen van a Képviselő-testület határozatképes. Felkérte Bolvári Attila, képviselőt a 
jegyzőkönyv hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontokat, azzal a módosítással, hogy plusz egy 
pontot szeretne megtárgyalni az ülésen.   
 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére tett javaslatot 4 igen és 1” nem szavazott 
érintettség miatt” szavazattal elfogadta.  
 

A Képviselő-testület a módosított napirendi pontokra tett javaslatot egyhangú 5 igen szavazattal 
elfogadta. 
 
A Képviselő-testületi ülésről, lakossági részről, videofelvétel készül. 
 
Napirendi pontok: 
 
1./ Közétkeztetésre benyújtott ajánlatok ismertetése. 
2./ A konyha bérleti szerződés meghosszabbítása. 
3./ Községi Óvoda státuszának növelése (pedagógiai asszisztens) a köznevelési törvény változása 
miatt. 
4./ Községi Óvoda 4. csoport (mini csoport) kialakításának lehetősége. 
5./ Magyarországi Települések Közvilágítási Közhasznú Egyesület közvilágítás karbantartási 
feladatok végzésének felmondása. 
6./ Egyebek. 
 
 
19.10 órakor Papp István alpolgármester megérkezett, így a testület létszáma 6 főre emelkedett. 
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1./ Napirendi pont: 
 
Tárgya: Közétkeztetésre benyújtott ajánlatok ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, mindenki megkapta a közétkeztetésre benyújtott ajánlatokat. 
Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a napirendi ponttal kapcsolatban. Az ajánlatokat 
kiszállításra vonatkozóan kérték meg, de a tálalás lebonyolítását nem tartalmazzák az ajánlatok, ezért 
ha olyan vállalkozót választ a bizottság majd a testület, ahol csak kiszállítják az ételt, akkor oda + 1 fő 
tálaló személyzetet fel kellene venni, akinek a bérét az Önkormányzatnak kellene fizetnie. Egyedül a 
Vác és Vidéke Vendéglátó Kft. adott olyan ajánlatot, mely a tálalást is tartalmazza, ebben a formában 
viszont nem kell embert felvenni. 
 
Bolvári Attila tag szerint kedvező az ára a Vác és Vidéke Vendéglátó Kft.-nek, továbbá a tálalást is 
megoldják. 
 
Monori Szilárd tag megkérdezte, hogy bejött-e a Vác és Vidéke Vendéglátó Kft. számítása a konyha 
üzemeltetésével kapcsolatban, vagy csak azért adtak ajánlatot, mert kértek tőlük? 
 
Garamszegi Géza polgármester szerint jól végzik a munkájukat, hogy bejött-e a számítása a Kft-nek 
azt nem tudja. Az biztos, hogy kihasználják a konyha kapacitását, mert több helyre is szállítanak ételt. 
Azt tudni kell, hogy a konyha üzemeltetése és az étel kiszállítása két teljesen külön dolog.  
 
Csonka Ferencné képviselő nem érti, hogy a két dolgot hogy lehet különválasztani, mikor az óvodai 
étel szétosztása a konyhán kell, hogy történjen.  
 
Szerencsés Istvánné vezető óvónő szerint is jól főznek a konyhán és ha szükséges a gyerekek repetát is 
kapnak. Tavaly nyáron egy alkalommal volt egy kis fennforgás, ugyanis a nyári időszakban Vácról 
szállítják ki az ételt és előfordult, hogy nem kapták meg a krumplit és várni kellett mire azt kihozták. 
A szülőktől is pozitív visszajelzéseket kap a szolgáltatás színvonalával kapcsolatban. Korábban az étel 
mennyiségével probléma volt, de ez mára már megoldódott. 
 
Garamszegi Géza polgármester ismerve a Pénzügyi Bizottság javaslatát, kéri a testületet, hogy az 
ajánlatok közül a Vác és Vidéke Vendéglátó Kft. közétkeztetésre benyújtott ajánlatát fogadják el. 
 
Mivel a testület részéről hozzászólás nem volt javasolta a határozat meghozatalát. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 83/2013. (VII. 29.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a mellékletben foglaltak szerint megismerte a 
közétkeztetésre benyújtott ajánlatokat. Az ajánlatok közül a Képviselő-testület a Vác és Vidéke 
Vendéglátó Kft.-t (székhely: 2163 Vácrátót, Dózsa Gy. u. 32.) bízza meg a közétkeztetés 
lebonyolításával.  
 

Határidő: 2013. augusztus 1.   Felelős: Garamszegi Géza polgármester 
 
Garamszegi Géza polgármester kérte a testületet, hogy a vállalkozási szerződésről is hozzanak 
határozatot, amennyiben azt elfogadhatónak találják. 
 
A testület részéről kérdés nem volt a vállalkozási szerződéssel kapcsolatban, javasolta a határozat 
meghozatalát. 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 84/2013. (VII. 29.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a mellékletben foglaltak szerint megismerte a 
vállalkozási szerződést. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a közétkeztetéssel 
megbízott Vác és Vidéke Vendéglátó Kft. (székhely: 2163 Vácrátót, Dózsa Gy. u. 32.) képviselőjével 
Kosztyán Attilával megkösse a vállalkozási szerződét, mely 3 éves időtartamra szól.   
 

Határidő: 2013. augusztus 1.   Felelős: Garamszegi Géza polgármester 
 
2./ Napirend: 
 
Tárgya: A konyha bérleti szerződés meghosszabbítása. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy az Önkormányzat tulajdonában lévő 
főzőkonyha hasznosításáról van szó.  
 
Matyó Anikó aljegyző hozzátette, tekintettel arra, hogy a bérleti szerződés lejár, az önkormányzat 
vagyonrendeletében foglaltak szerint ki kell írni a pályázatot. A pályázati felhívás szövege kiosztásra 
került, ezt kellene közzétenni a honlapon, majd az ajánlatokat a testület bírálja el. 
 
Monori Szilárd tag megkérdezte, hogy ez a bérleti szerződés is 3 évre szólna? 
 
Matyó Anikó aljegyző válaszolva a kérdésre elmondta, hogy természetesen ugyanúgy 3 évre szólna ez 
a szerződés is, mint a vállalkozási szerződés. 
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy mi van abban az esetben, ha valaki más is benyújt 
ajánlatot a konyha üzemeltetőjén kívül? 
 
Matyó Anikó aljegyző közölte, hogy a pályázat során elsősorban az ár számít. Nem gondolja, hogy az 
üzemeltetőn kívül más is benyújt majd ajánlatot, amennyiben mégis majd ár tekintetében rangsorol a 
testület.  
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte a képviselőket, hogy van-e véleményük a pályázati 
kiírással kapcsolatban.  
 
Mivel a testület részéről további hozzászólás nem volt javasolta a határozat meghozatalát. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 85/2013. (VII. 29.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a mellékletben foglaltak szerint 
pályázatot ír ki az Önkormányzat tulajdonában lévő főzőkonyha hasznosításra. A pályázatot az 
Önkormányzat hivatalos honlapján a www.vacratot.hu honlapon kell megjelentetni. 
 

Határidő: 2013. augusztus 1.   Felelős: Garamszegi Géza polgármester 
 
3./ Napirend: 
 
Tárgya: Községi Óvoda státuszának növelése (pedagógiai asszisztens) a köznevelési törvény 
változása miatt. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy ez a téma már korábban felmerült a 
költségvetés tárgyalásakor is. A pedagógiai asszisztens felvételét a köznevelési törvény írja elő, 
melyre az állam a központi költségvetésből biztosítja az összeget. A pedagógiai asszisztens nem 



 5

iskolatitkár. Az óvónők munkáját kell majd segítenie. Korábban lehetőség lett volna takarítót is 
felvenni az óvodába a dajkák mellé, de a jogszabály-módosítás miatt ezt már törölték. A pedagógiai 
asszisztensi állás kiírásáról a testület dönt, de a személy kiválasztása már a vezető óvónő hatásköre.  
 
Matyó Anikó aljegyző hozzátette, hogy a köznevelési törvény 2. sz. melléklete tartalmazza a központi 
költségvetésből finanszírozott státuszokat. A takarítói státuszt törölték a listából, így jó is, hogy nem 
hamarkodták el ezt a lépést. Óvoda pszichológust 1-500 gyermek között fél státuszban kell 
alkalmazni, de a bérét a legújabb tájékoztatók szerint a központi költségvetés nem vállalja fel, így ezt 
az Önkormányzatnak saját magának kell kigazdálkodnia.  
 
Szerencsés Istvánné vezető óvónő megjegyezte, hogy a pszichológus feladata a problémás 
gyerekekkel való foglalkozás.  
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy a pedagógiai asszisztens bére a központi 
költségvetésből igényelhető-e le? Jól értette? 
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy valóban a központi költségvetésből lesz támogatva a 
pedagógus asszisztens bére és annak járulékai. Összegezve tehát fel kell venni egy pedagógiai 
asszisztenst, akinek a bérét a központi költségvetés finanszírozza, ezen kívül fél státuszban egy 
pszichológust, akinek a bérét az Önkormányzatnak kell felvállalnia.  
 
Matyó Anikó aljegyző szerint elsősorban most a pedagógiai asszisztens álláshely biztosításáról kell a 
testületnek döntenie, a pszichológusról elegendő lesz majd szeptemberben dönteni, addig 
körvonalazódni fog a bére is. mindkettő miatt a költségvetési rendeletünket módosítani kell majd. 
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy milyen végzettség kell ahhoz, hogy valaki pedagógiai 
asszisztens lehessen? 
 
Matyó Anikó aljegyző közölte, hogy középfokú végzettség kell, valamint OKJ-s szakképesítés. 
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte a képviselőket, hogy van-e véleményük a pedagógiai 
asszisztens felvételével kapcsolatban? 
 
Mivel a testület részéről további hozzászólás nem volt javasolta a határozat meghozatalát. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 86/2013. (VII. 29.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy engedélyezi a Községi Óvoda 
létszámának növelését, mely keretében a központi költségvetés terhére 1 fő pedagógus asszisztens 
kerül majd felvételre. 
 

Határidő: 2013. augusztus 31.   Felelős: Garamszegi Géza polgármester 
 
4./ Napirend: 
 
Tárgya: Községi Óvoda 4. csoport (mini csoport) kialakításának lehetősége. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy az írásos előterjesztést mindenkinek kiosztották. 
Igazán nem is mini csoport a helyes elnevezés, hanem egységes bölcsőde-óvoda. A 4. csoport 
kialakításával már a 3 év alatti gyermekeket is fel lehetne venni az óvodába, így az anyukák hamarabb 
vissza tudnának menni dolgozni. A mai nap folyamán kint járt az ÁNTSZ szakembere az óvodában, 
aki szerint nincs akadálya a 4. csoport kialakításának, ugyanis csak kisebb átalakításokat kellene 
végrehajtani az épületben. Érdekességként elmondta, hogy a térfigyelő kamerarendszer pályázattal 
vonták össze az óvodabővítési és fejlesztési pályázatokat. Választani kellett, mert egyidejűleg csak egy 
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pályázatot lehetett benyújtani. A Képviselő-testület a térfigyelő rendszer kiépítését támogatta. Azóta 
már megtudták azt is, hogy a térfigyelő kamerarendszer kiépítésre benyújtott pályázat nem nyert, de 
egyetlen egy Pest megyei település sem került a támogatottak körébe. Az óvoda csoportlétszám 
bővítése már 2010. évben felvetődött, amit most lenne célszerű véghezvinni.  
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy mik a tapasztalatok, lenne igény a 4. csoport 
kialakítására? 
 
Szerencsés Istvánné vezető óvónő közölte, hogy 2-3 gyerek van, akit előbb vettek fel, mint hogy 
betöltötte a 3. életévét. Idén egy anyuka kérte a gyermeke felvételét, mivel vissza kellett mennie 
dolgozni. Úgy gondolja, hogy lenne igény a 4. csoportra. Az óvodába 2013. évben 83 gyerek járt, így 
a csoportok létszáma 25 fő felett volt. A legjobb az lenne, ha 20 fős csoportokat lehetne kialakítani, 
mivel így tudnak a legtöbbet foglalkozni a gyerekekkel. Igazi fejlesztést csak kisebb 
csoportlétszámmal tudnak végezni. Az egyéni felzárkóztatásra és a tehetségfejlesztésre jelenleg nem 
igazán van mód.  Ha a szülők tudnák, hogy van lehetőség a 3 évnél kisebb gyerekeket elvinni az 
óvodába, akkor élnének ezzel a lehetőséggel.  
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy működik-e még a magánbölcsőde a településen? 
 
Matyó Anikó aljegyző közölte, hogy a magánbölcsőde már bezárt, nem üzemel. 
 
Szerencsés Istvánné vezető óvónő hozzátette, hogy a magánbölcsődébe 4-5 gyerek járt, amiért a 
szülőknek fizetni kellett.  
 
Matyó Anikó aljegyző elmondta, hogy ezt a napirendi pontot előkészítés miatt terjesztették be. A 
Képviselő-testület felhatalmazást kell adjon a polgármesternek, hogy az egységes óvoda-bölcsőde 
előkészítéshez szükséges lépéseket megtegye. Az előkészület első lépése az ÁNTSZ-szel való 
kapcsolatfelvétel és egyeztetés volt. Azt mindenképpen tudnia kell a bizottságnak, hogy az új csoport 
kialakítása során 20 főnél több nem lehet a csoportlétszám, ezen kívül 2 éves gyerekből max. 5 fő 
vehető fel. Idén nem tudják kialakítani a 4. csoportot, mert a nevelési évben átszervezésre nincs 
lehetőség, ugyanis különböző engedélyeket kell beszerezni.  
 
Horváth Mátyás képviselő szerint igényfelmérést kellene készíteni a szülők körében. 
 
Csonka Ferencné képviselő szerint 5 gyereket össze lehet szedni.  
 
Matyó Anikó aljegyző szerint akár az újságban is meg lehetne hirdetni a lehetőséget, de félő, hogy 
akkor a két év alattiak köréből is lesz jelentkező, mint amennyi férőhely van.  
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy mikor lehetne a 4. csoportot elindítani, mert ahogy 
látja a 2013. július 31. határidőről már lecsúsztak.  
 
Matyó Anikó aljegyző kijelentette, hogy az előkészületeket megkezdik és a szükséges intézkedéseket 
megteszik. Ha minden megvan, akkor a testület dönt az indulásról, mely 2014. szeptemberétől 
lehetséges.  
 
Horváth Mátyás képviselő szerint mindenképpen kellene egy kalkulációt készíteni, hogy ez mibe 
kerülne az Önkormányzatnak. 
 
Szerencsés Istvánné vezető óvónő megkérdezte, hogy mi van abban az esetben, ha más településről is 
be akarnak jelentkezni az óvodába.  
 
Matyó Anikó aljegyző kijelentette, hogy ha minden gyermeket felvettek a körzetből és maradt még 
hely, akkor fel lehet venni más településről is gyereket az óvodába. Véleménye szerint 1 hónap alatt 
már nem lehet beszerezni a szükséges engedélyeket, átalakítani a helyiséget stb. 
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Csonka Ferencné képviselő sajnálja, hogy elesnek egy évtől és idén már nem tudják beindítani a 4. 
csoportot. Esetleg meg lehetne próbálni társadalmi munkában elvégeztetni a szükséges munkálatokat.  
 
Horváth Mátyás képviselő elmondja, hogy célszerű lenne, ha lenne kalkuláció az indulás előtt! 
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte a képviselőket, hogy van-e véleményük a napirendi 
ponttal kapcsolatban? 
 
Mivel a testület részéről további hozzászólás nem volt javasolta a határozat meghozatalát. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 87/2013. (VII. 29.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy megtegye a 
szükséges lépéseket és előkészületeket az egységes óvoda-bölcsőde intézmény bevezetésének 
érdekében. 
 

Határidő: folyamatos   Felelős: Garamszegi Géza polgármester 
 
5./ Napirend:  
 
Tárgya: Magyarországi Települések Közvilágítási Közhasznú Egyesület közvilágítás 
karbantartási feladatok végzésének felmondása. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy mivel korábban a testület döntött a 
közvilágítás korszerűsítésről, ami magába foglalja a közvilágítás karbantartását is, így ki kell lépnie az 
Önkormányzatnak a Magyarországi Települések Közvilágítási Közhasznú Egyesületből. A 
közvilágítás korszerűsítés munkálatai várhatóan a napokban befejeződik. A csökkentett közvilágítási 
számlát 2013. szeptemberétől fogja számlázni a szolgáltató az Önkormányzatnak, onnantól lesz 
érezhető a csökkentés. Csak ott látványos a korszerűsítés, ahol a lámpatesteket is lecserélték, mert 
máshol csak a lámpa belsejében alakították át az elektronikát. Van egy pár utca, ahová kértek plusz 
lámpákat felszerelni, ilyen a Bertinkébe vezető út, a Határ utca és a Gárdonyi Géza utcában is 
felszerelnek majd egy napkollektoros lámpát a lakók kérésének megfelelően. 
 
Bolvári Attila képviselő kérte, hogy a Hunyadi közbe is szereljenek fel legalább 1 db napkollektoros 
lámpát, mert ott sincs közvilágítás. 
 
Horváth Mátyás képviselő megjegyezte, hogy nagyon örül a közvilágítás korszerűsítésnek, mivel pl. a 
Ságvári E. utcában teljesen más a fényhatás a korszerűsítés következtében. Sokkal jobban világítanak 
a lámpák, valóban látványos a változás. 
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte a képviselőket, hogy van-e véleményük a napirendi 
ponttal kapcsolatban? 
 
Mivel a testület részéről további hozzászólás nem volt javasolta a határozat meghozatalát. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 88/2013. (VII. 29.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Magyarországi Települések 
Közvilágítási Közhasznú Egyesületből kilép. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a kilépéssel kapcsolatos jognyilatkozatok 
megtételére. 

Határidő: azonnal    Felelős: Garamszegi Géza polgármester 
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6./ Napirend: 
 
Tárgya: Egyebek. 
 
a./ Tájékoztatás hősi emlékmű megvalósítására benyújtott pályázattal kapcsolatban. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta a képviselőknek, hogy a mai nap folyamán 
érkezett az értesítés, mely szerint „Halasztott” minősítést kapott a Kuratóriumtól a hősi emlékmű 
megvalósításra benyújtott pályázat. Ez az értesítés még nem jelent sem jót, sem rosszat, még lehet 
bizakodni. Megpróbálnak támogatókat keresni a pályázat kedvező elbírálásához. 
 
A Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 
 
Horváth Mátyás képviselő kérte a testülete, hogy az önkormányzat rendeletét, mely Vácrátót 
névhasználatáról szól szedjék elő és a név használatát tiltsák meg azok számára, akik nem érdemesek 
erre. Fel kell hívni minden olyan egyesület figyelmét arra, hogy a névhasználatot engedélyezni kell, 
akik használják a Vácrátót nevet. 
 
Matyó Anikó aljegyző közölte, hogy mindenki megkérte már az engedélyt a névhasználathoz, 
kizárólag a vacratot.info nem.  
 
Garamszegi Géza polgármester egyetért a képviselő úr javaslatával, mivel a vacratot.info 
szerkesztősége folyamatosan rossz színben tünteti fel a Képviselő-testületet és az aljegyzőt. Azt a 
látszatot kelti a vacratot.info, mintha hivatalos honlap lenne, holott ez nem igaz. 
Tájékoztatásként elmondta, hogy az interneten ráakadt egy cikkre, melyben leírják, hogy Lázár János 
pert nyert egy hírportállal szemben, mivel őt az egyik kommentelő az emberi mivoltában sértegette. A 
Bíróság döntése értelmében a hírportálnak 500.000,-Ft pénzbírságot kell fizetnie Lázár Jánosnak, a 
megjelent sértegetés miatt. A hétvégén neki is volt egy kis ideje és átnézte a vacratot.info cikkeit, 
melyben sok sértő dolgot talált, ezek pl.: Nokiás dobozokat kaptak a képviselők, mutyizik a testület 
stb. Ebből a mocskolódásból mostmár elég, össze fogják szedni az összes cikket és kommentet és 
megteszik a szükséges jogi lépéseket a vacratot.info szerkesztőségével szemben. Az oldalon az is 
olvasható, hogy jelentős vagyoni kárt okozott a polgármester a községnek, mert felmondta a 
szerződést a Remondis Kft.-vel, és Madarász János vállalkozóval. Ez teljes mértékben valótlan, hiszen 
ő sohasem mondhat fel egyedül egy szerződést. Wildmann Erika képviselőről is megjelentettek egy 
cikket, aki később helyreigazítást kért a vacratot.info-tól, amit meg is tettek. Lehetséges, hogy ő maga 
is élni fog ezzel a lehetőséggel és helyreigazítást fog kérni több megjelent cikk kapcsán. Már több 
olyan eset volt, amikor melléfogott a vacratot.info, ilyen volt pl: alpolgármester tiszteletdíj kérdése, 
nyári étkeztetés, konyhai étkeztetés, jegyzőnő állandó sértegetése stb. 
Felháborító, hogy a testületet és a jegyzőt mindig rossz színben tüntetik fel a honlapjukon. Minden 
esetben csak a rossz lépéseket emelik ki.  
 
Horváth Mátyás képviselő véleménye szerint a testület lépési nem rosszak, csak úgy akarják 
feltüntetni a vacratot.info honlapon. Wildmann Erika képviselő helyreigazítása után bebizonyosodott, 
hogy a vacratot.info nem érdemli meg, hogy használják Vácrátót nevét, mert folyamatosan, 
szisztematikusan félretájékoztatnak.  
 
Garamszegi Géza polgármester eszébe jutott, hogy olyat is olvasott a vacratot.info oldalán, hogy „fos” 
ez a falu, nem érti, hogy ilyet hogy lehet hagyni, hogy felírjanak a honlapra. Ezt egy moderátor nem 
engedheti meg. A közbizalmat rombolják rendszeresen. 
 
Matyó Anikó aljegyző ismertette a határozat javaslatot. Vannak olyan dolgok a honlapon, melyek 
miatt magánindítványokat fog kellene indítani. 
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte a képviselőket, hogy van-e véleményük a napirendi 
ponttal kapcsolatban? 
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Mivel a testület részéről további hozzászólás nem volt javasolta a határozat meghozatalát. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 89/2013. (VII. 29.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a www.vacratot.info internetes 
hírportálon megjelenő Vácrátót Község Önkormányzatát sértő tartalmak vonatkozásában jogi 
lépéseket kíván tenni. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ezzel kapcsolatos 
intézkedések megtételére. A testület felhatalmazza továbbá a polgármestert, hogy helyreigazítást 
kérjen a vacratot.info szerkesztőségétől. 
 

Határidő: azonnal    Felelős: Garamszegi Géza polgármester 
 
Horváth Mátyás képviselő tájékoztatásként elmondta, hogy egy felhívást tennének közzé az I. és II. 
világháborús emlékmű emlékének tiszteletére, melyet a www.vacratot.hu honlapon és a Vácrátóti 
Hírmondóban jelentetnének meg. Kérte a testületet, hogy hozzanak erről egy határozatot 
megerősítésnek.  
 
Garamszegi Géza polgármester szerint ha nem sikerül nyerni pályázatot, a hősi emlékművet akkor is 
meg kell valósítani, ugyanis jövőre van a 100 éves évfordulója az első világháború kirobbanásának. 
Felkérte Horváth Mátyás képviselőt, hogy néhány mondatban mondja el a testület tagjainak, hogy 
miért is kapott oklevelet a Magyar Néprajzi Társaságtól. 
 
Horváth Mátyás képviselő ismertette, hogy készített egy pályaművet, melyet benyújtott a Magyar 
Néprajzi Társasághoz. Összesen 133 pályamű érkezett be, melyet 5 kategóriába soroltak. Az ő 
pályaműve nagyon jó minősítést kapott.  
 
Garamszegi Géza polgármester a Képviselő-testület nevében gratulált Horváth Mátyás képviselőnek, s 
kérte, hogy munkáját a Vácrátóti honlapon tegye közzé. Megkérdezte a képviselőket, hogy van-e 
kérdésük  
 
Mivel a testület részéről további hozzászólás nem volt javasolta a határozat meghozatalát. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 90/2013. (VII. 29.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a mellékletben foglaltak szerint 
felhívást tesz közzé a www.vacratot.hu honlapon, valamint a Vácrátóti Hírmondóan az I. világháború 
kirobbanásának 100. évfordulója alkalmából. 
 

Határidő: azonnal    Felelős: Garamszegi Géza polgármester 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel több hozzászólás és napirendi pont nem volt mindenki 
megjelenését megköszönte és az ülést bezárta. 

Kme. 
 
 

Garamszegi Géza                      Bolvári Attila  
                polgármester                      jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 

dr. Törőcsik Edit 
jegyző 

 


